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2.4G无线和蓝牙充电鼠标
产品 说 明 书

系统要求： * USB Port
* Microsoft Windows7/8/8.1/10
* Chrome OS10.10.x或以上版本

DPI 切换键：800-1200-1600,默认值 FCC 要求：
一、未经负责合规性的一方明确批准的更改或修改，可能会导
致用户操作设备的权限失效。
本设备符合 FCC 规则第 15 部分的要求。其操作须满足以下两
个条件：
(1) 本设备不得产生有害干扰；
(2) 本设备必须接受任何收到的干扰，包括可能导致非预期运
    行的干扰。

二、注意：本设备已通过测试，符合 FCC 规则第 15 部分对
B 类数字设备的限值要求。这些限值旨在为住宅安装环境提供
合理的保护，防止有害干扰。本设备会产生、使用并辐射射频
能量，若未按照说明书安装和使用，可能会对无线电通信造成
有害干扰。然而，无法保证在特定安装环境中不会发生干扰。
如果本设备确实对无线电或电视接收造成有害干扰（可通过关
闭和开启设备来判断），建议用户尝试通过以下一种或多种措
施纠正干扰：
(1)重新调整或重新放置接收天线；
(2) 增大设备与接收器之间的距离；
(3) 将设备连接到与接收器不同的电路插座；
(4) 咨询经销商或有经验的无线电 / 电视技术人员寻求帮助。

1200

电源开关键：开关拨动到2.4G为电源2.4G打开模式，拨动到OFF为

电源关闭模式,拨动到BT为蓝牙5.2打开模式。

鼠标使用与设置：
1.从包装盒中取出无线鼠标和USB接收器，将接收器插入电脑的USB
接口。

2.把电源开关拨到2.4G或BT任何一个模式下，您就可以开始使用

鼠标了。(蓝牙模式只支持Windows8,ChromeOS10.10.x或以上

系统版本)

常见问题：
1.当鼠标不能正常工作，请检查是否接通电源
2.检查USB接收器是否连接正常，或或更换USB接口

3.若不能充电，请检查USB端和TYPE-C 端是否有接触不良
4.如果电池电量不足，请及时为鼠标充电，鼠标进入低压时，鼠标滚
轮处报警灯每5秒闪烁3次，鼠标进入超低电压时，鼠标将自动关机，
停止工作

自动休眠与注意事项：

1.如果长时间不使用超过30秒，自动进入轻度睡眠模式，超过8分钟，
自动进入深度睡眠模式，此为环保节能设计。

2.当再次使用时，您只需要按任意键即可快速唤醒。

3.若长期不使用，建议您将电源开关切换到OFF档位，彻底关机，可

延长电池电量消耗和电池使用寿命。

充电口
右键

滚轮/中键

DPI切换键

左键

连接方式 2.4GHZ无线或蓝牙5.2

按键数量 4个按键

DPI 800-1200-1600,默认1200

产品尺寸 100(长)*63(宽)*37.5(高)MM

产品重量 6 2 克

充电线规格 50厘米Type-C线

报率 250Hz

电池规格 500毫安锂电池

额定电压/电流 3.7V/15mA

按键寿命 300万次

充电时间 约 3个小时
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USB接收器

电源2.4G开关打开

电源开关关闭

电源BT开关打开

2.4G Wireless and Bluetooth Mouse
Product Manual

System Requirements: USB Port
Microsoft Windows7/8/8.1/10
Chrome OS10.10.x or later

DPI Switch: 800-1200-1600, default value 1200 FCC Requirement： 
1.changes or modifications not expressly approved by the party 
responsible for compliance could void the user’s authority to operate
 the equipment. 
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is 
subject to the following two conditions: 
(1) this device may not cause harmful interference.
(2) this device must accept any interference received, including 
      interference that may cause undesired operation.

2. Note:This equipment has been tested and found to comply with the 
limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. 
These limits are designed to provide reasonable protection against 
harmful interference in a residential installation. This equipment 
generates, uses, and can radiate radio frequency energy, and if not 
installed and used in accordance with the instructions, may cause 
harmful interference to radio communications. However, there is no 
guarantee that interference will not occur in a particular installation. 
If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception, which can be determined by turning the equipment off and 
on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 
more of the following measures: 
(1)  Reorient or relocate the receiving antenna.
(2)  Increase the separation between the equipment and receiver.
(3)  Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that 
to which the receiver is connected.
(4)  Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Power Switch: 

Mouse Usage and Settings:
1. 

2. Slide the power switch to either 2.4G or BT mode, and you 
    can start using the mouse. (Bluetooth mode is only supported 
    on Windows 8, ChromeOS 10.10.x, or later versions.)

Common Issues:
1. If the mouse is not working properly, check if the power is turned 
    on.
2. Check if the USB receiver is properly connected or try a different 
     USB port.
3. 

4. 

Automatic Sleep and Notes:
1. 

2. When using again, simply press any key to wake it up quickly.
3. 

Charging Port 
Right Button

Scroll Wheel

DPI Switch Key

Left Button

Connection Method

Number of Buttons

DPI

Product Dimensions

Product Weight

Charging Cable 
Specification

Report Rate

Battery Specification

Rated Voltage/
Current

Button Life

Charging Time

2.4GHz Wireless or Bluetooth 5.2

4 Buttons

800 - 1200 - 1600 (Default: 1200)

100 (Length)× 63 (Width)× 37.5 (Height)MM

6 2 grams

50 cm Type-C Cable

250Hz

500mAh Lithium Battery

3.7V / 15mA

3,000,000 Clicks

Approximately 3 Hours
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 USB Receiver

Power Switch

Mode Switch

Switching mode

Slide to 2.4G to turn on power in 2.4G mode, slide to 
OFF to turn off power, slide to BT to turn on Bluetooth 
5.2 mode.  

Remove the wireless mouse and USB receiver from the 
packaging, and insert the receiver into the computer's USB port.

If unused for more than 30 seconds, the mouse will automatically 
enter light sleep mode. If unused for more than 8 minutes, it will 
automatically enter deep sleep mode. This is an eco-friendly and
 energy-saving design.

If the mouse is not going to be used for a long time, it is 
recommended to switch the power switch to the OFF position
to completely shut it down, which will extend battery life 
and battery lifespan.

If charging is not working, check if there is poor contact at the 
USB end or the Type-C end.
If the battery is low, charge the mouse promptly. When the mouse 
enters low power mode, the alarm light on the scroll wheel will 
flash 3 times every 5 seconds. When the mouse enters extremely 
low voltage, it will automat ically shut down and stop working.
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